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De unge synes generelt at der sker for lidt i byen, både af aktiviteter og arrangementer. 
Hvad gøres der for at involverer de unge?? 
Aktiviteter i Erritsø. 
Der er og snart bliver det endnu bedre en masse sportsfritidsfaciliteter i Erritsø. Men der er alt for få der 
bruger dem og der mangler idrætsgrene at blive aktiveret, herunder basketball, volleyball, karate, judo, 
og der er masser af andre muligheder. 
Erritsøhallerne dækker et kæmpe område og p.t. er der alt for få idrætsgrene derude og alt for få 
deltagere. 
Hvor er kommunens fritidskonsulent??? der må være et arbejde at gøre derude. Alle forudsætninger er 
til stede, der mangler bare en hånd. 
Og hallerne bruges for lidt, der er alt for mange ledige timer i hallerne, nu efter tilbygning bliver der 
endnu flere, så få nogle ting aktiveret. 
I Middelfart oprettede man en basketball klub, og fik indenfor 14 dage 75 medlemmer. 
Og så må der måske også være basis for at der i Erritsøhallerne kan laves noget ungdomsklub for de 
unge der ikke vil dyrke idræt. 
Noget en fritidskonsulent også kunne bidrage med er at få foreningerne aktiviteret. Bl.a. her under 
corona, der er jo masser af de idrætsgrene der har været lukket som sagtens kunne udføres udendørs. 
Det er gjort i mange andre kommuner. 
Men inddragelse er en nødvendighed. Det nytter ikke at man som bl.a. her i sommer laver flotte 
arrangementer og events, og mener at nu er det flot det helé - men der kommer forbavsende få 
deltagere, alt for mange arrangementer både sommer og vinter skriger på deltagere. 
Lidt oplysning kunne også her ønskes. 
med venlig hilsen 
Hans Thomassen 
Krengerupvej 60  
7000 Fredericia.  
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